

C. T. CHARLEBOIS Peintre-Decorateur

342 & 344 RUE SAINT-DENIS.

TEL. MAIN 881 & 882

W. H. Cuthbert & Co.

BRASS FOUNDERS

Corporation Cocks - Caps and Nipples

37, 39 & 41 DUKE ST. - MONTREAL.

T. A. MORRISON & CO.

Milton Pressed Brick
American Enameled Brick
"Roman" Manufactured
Building Stone and
Ornamental Terra Cotta
Morrison Quarry Co's
Machine-Broken
Clean-Screened
"Banc Rouge" Syenite
Concrete & Macadam Stone
Concrete Top Dressing
Roofing Gravel
Building Limestone

Waterous "Champion"
Stone Crushing Plants
Concrete Mixers
Empire Rock Drills
Reliance Hoisting Engines
High Speed Engines
Saw Mill Machinery
Road-Making Machinery
Steam Road Rollers
Fire Appliances
Waterous Fire Engines
New and Second hand
Contractor's Plant

204 ST. JAMES STREET, MONTREAL

Bell Telephone Main 4532.

**The John McDougall Caledonian
Iron Works Co. Limited**

MONTREAL

Manufacturers of Engines, Boilers, and
Machinery of every descriptionBuilders in Canada of "WORTHINGTON
Pumps for Water Works services.**AVIS****Aux Architectes de Jardins et
aux Architectes.**

La Commission des Parcs, Squares et Traverses invite tous les architectes de jardins et tous les architectes de la Cité de Montréal en général, à lui soumettre des plans et des devis pour la construction d'un café et d'une terrasse dans le Parc Mont-Royal.

Le coût de l'exécution de chaque plan soumis ne devra pas excéder \$15,000.

Il est entendu que les concurrents n'auront droit à aucune gratification pour leurs plans et leurs devis, à l'exception de celui dont le plan sera accepté, lequel aura droit à la commission ordinaire payée aux architectes.

La Commission des Parcs, Squares et Traverses se réserve le droit de demander des soumissions sur plusieurs des plans et des devis qui seront soumis et de n'accepter finalement un plan qu'après l'ouverture des soumissions qui lui seront remises.

Lesdits plans devront être transmis au Bureau du Greffier de la Cité, Hôtel de Ville, pas plus tard que le 11 septembre prochain.

Par ordre,

L.-O. DAVID,
Greffier de la Ville.BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ.
HÔTEL DE VILLE,

Montréal, 15 août 1905.

**NOTICE****To Garden Architects and
Architects Generally.**

The Parks, Squares and Ferries Committee invite all the garden architects and all the architects of the City of Montreal generally to submit to them plans and specifications for the construction of a Café and Terrace in Mount Royal Park.

The cost of the execution of each plan must not exceed \$15,000.

It is understood that the competitors shall not be paid any remuneration for their plans and specifications, with the exception of the architect whose plan is accepted, who will be entitled to the commission usually paid to architects.

The Parks, Squares and Ferries Committee reserve the right to call for tenders on several of the plans and specifications submitted, and to finally accept a plan only after the opening of the tenders received.

The said plans must be transmitted to the office of the City Clerk, City Hall, not later than the 11th September next.

By order,

L. O. DAVID,
City Clerk.CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,

Montreal, August 15th, 1905.